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Møteprotokoll 

for 

Formannskapet 
 

Møtedato: 24.03.2021 

Møtestad: Digitalt møte via Teams 

Møtetid:  kl. 15:00 - 18:00 

 

 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Lars Fjeldstad SP Ordførar 

Hjalti Heimir Gislason H Varaordførar 

Rita Aud Tveiten AP Medlem 

Alexander Thunestvedt AP Medlem 

Tone Mjelde SV Medlem 

Turid Bjørndal Njåstad SP Medlem 

Ragnar Tyssebotn FRP Medlem 

Jarle Skeidsvoll KRF Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Ellinor Therese Birkeland FRP Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Henrik Øksnes FRP Ellinor Therese Birkeland 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen, politisk-adm.sekretariat, kommunalsjef for 
samfunnsutvikling 
  
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

016/21 Godkjenning av innkalling og sakliste 

017/21 Godkjenning av møtebok 

018/21 Referatsaker og meldingar 

1 januar - februar 2021 regnskapsrapport 

024/21 Status om samlokalisering Ambulanse, Brann/redning og Tekniske tenester på 
Oddalsmyra 

019/21 Andre gongs handsaming  - Plansak 46302015001 - Områderegulering Lonevåg - 
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Lonevåg - Hatland 

020/21 Valestrand - Søknad om ekspropriasjon til gjennomføring av reguleringsplan for 
Rundhovde 

021/21 Kommunal overtaking av Sakslivegen 

022/21 Va-anlegg Haus, Vassleidning og avlaupsleidning Verkane - Mjeldalen. Haus 
Avlaupsreinseanlegg. Rapportering på prosjekt og kostnader. 

023/21 Tysse vassverk, vassleidning Tysse - Fotlandsvåg, avlaupsleidning Fotlandsvåg - 
Kleppskaret. Rapportering på prosjekt og kostnader. 

025/21 Eigarskapsmelding 2021 

026/21 Deltaking i Digi Vestland 

027/21 Orientering om endring av planleggingsdagar i vedtektene 

  

 

016/21: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

Ordføraren starta møtet med å informere om eit møte med statsforvaltaren som vart i dag kor det 
vert informert om at kommunen ikkje lenger er ein ROBEK kommune då budsjett og økonomiplan er 
godkjent. Kommunen vil difor verte utmeldt av dette registeret snarast, men den økonomiske 
situasjonen er fortsatt kritisk og ikkje mindre alvorleg sjølv om kommunen no ikkje vert ein ROBEK 
kommune. 
 
 
Henrik Øksnes, FRP, varsla spørsmål ang rettssaka mot Fotlandsvåg maskin til slutten av møtet. 
 
---------------------------------- 
 
Ordføraren la fram slikt framlegg: Sak 024/21 vert flytta til første sak i møtet etter dei faste sakene. 
 
Formannskapet slutta seg samrøystes til framlegget 
-------------------------------- 
Det var elles ingen merknader til innkalling og sakliste 
--------------------------------- 
 
AVRØYSTING 
Innstillinga med endringar  - samrøystes vedteken 
 

FS - 016/21 VEDTAK: 
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Innkalling og sakliste vert godkjent med slik endring: Sak 024/21 er flytta til første sak i møtet etter 
dei faste sakene. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

017/21: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå    vert godkjend. 

   

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

Det var ingen merknader til møtebok 
------------------------------------ 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FS - 017/21 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå 10.02.2021  vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

018/21: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg samrøystes vedteke. 
 

FS - 018/21 VEDTAK: 

Referatsaka vert teke til vitande. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

1: januar - februar 2021 regnskapsrapport 
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Rådmannen sitt framlegg: 

 
 

 

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

Det var ingen merknader til saka 
 

FS - 1 VEDTAK: 

Fomanskapet tek saka til orientering 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

024/21: Status om samlokalisering Ambulanse, Brann/redning og Tekniske tenester på 

Oddalsmyra 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Formannskapet gir rådmannen mynde til å gå vidare med prosjektet med ei kostnadsramme på 
kr. 75 millionar. 

   

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

Hjalti H. Gislason, H, gjorde slikt framlegg:  
 
"Formannskapet ber rådmannen snarast koma tilbake med revidert prosjekt med vesentleg redusert 
kostnadsramme nærare vedtaket i HS 047/20. 
Prosjekteringa/prosjektleiar skal prioritere slik: 
1. Ambulansetenesta  
2. Brann og redning  
3. Tekniske tenester sine behov for lager 
Det vil seie løysingar for Teknisk avdeling vil måtte tilpassast og dimensjonerast innanfor ramma 
etter at ambulanse og brann sine behov er møtt." 
Henrik Øksnes, FRP, gjorde slikt framlegg:  
 
"Prosjektet om samlokalisering i Oddalsmyra vert skrinlagt. 
Kommunen bygger stasjon for brannvesen og teknisk på kommunal grunn mellom Osterøytunet og 
Opro. Utestasjon og lager for teknisk vert på koma at ende til. Budsjettramme vert innvilga etter 
nærere søknad. 
 
Osterøy kommune hjelper Helse Bergen med å få plass i Oddalsmyra, då ein aktør som skal bygge eit 
nytt bygg der har sagt at dei er villig til å ta i mot ambulansen." 
--------------------------------------------------------- 
AVRØYSTING: 
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Henrik Øksnes, FRP, sitt framlegg - fall, 4 røyster (2AP, 2FRP) mot 5 røyster (2SP, 1KRF, 1H, 1SV) 
 
 
Rådmannen sitt framlegg vert satt opp mot Hjalti H, Gislason, H, sitt framlegg: 
Hjalti H. Gislason sitt framlegg vert samrøystes vedteke 
 
 
 

FS - 024/21 VEDTAK: 

Formannskapet ber rådmannen snarast koma tilbake med revidert prosjekt med vesentleg redusert 
kostnadsramme nærare vedtaket i HS 047/20. 
Prosjekteringa/prosjektleiar skal prioritere slik: 
1. Ambulansetenesta 
2. Brann og redning 
3. Tekniske tenester sine behov for lager 
Det vil seie løysingar for Teknisk avdeling vil måtte tilpassast og dimensjonerast innanfor ramma 
etter at ambulanse og brann sine behov er møtt. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

019/21: Andre gongs handsaming  - Plansak 46302015001 - Områderegulering Lonevåg - 

Lonevåg - Hatland 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
«Framlegg til Områderegulering Lonevåg -Hatland, planID 46302015001 med plankart dagsett 
23.02.21, føresegner og planskildring dagsett 24.02.21 samt tilhøyrande vedlegg vert lagt ut til 
2.gongs høyring og offentleg ettersyn i medhald av plan- og bygningslova § 12-10». 
 

 
 

   

   

10.03.2021 PLAN- OG KOMMUNALTEKNISK UTVAL 

Sektorleiar samfunnsutvikling og sakshandsamar møtte i saka. Endringar i planen sidan forrige 
handsaming i utvalet og etter gjennomgang i styringsgruppa 10.02.2021 vart gjennomgått. Det var og 
høve til å stilla spørsmål til planframlegget. 
---------------------------------------------------------- 
Aksel Mjøs, H, gjorde slikt framlegg: "Lonevågsplanen: Planutvalet har drøfta saka og har følgjande 
merknadar i oversending til styringsgruppa og vidare handsaming: 
· Det er framleis uklårt korleis ein skal få tilfredstillande tilkomst og varelevering til 

verksemdene i Lonevåg sentrum. Det omfattar både konsekvensane av å lukka utkjørsla ved 
Osterøykroa og parkering/snuareal på kaien. Dette må visast betre. 

· Busslommene som innteikna langs fylkesvegen langs sentrum er særleg arealkrevjande og ei 
viktig hindring for å kunna behalda utkjørsla ved Osterøykroa, SGT_02 og SGT_03. 
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· Ein bør slå saman areal o_BLK03 med o_BIA03 og planføresegn 2.73 strøke. Oppstykking av 

dette området - som allereie er etablert som idrettsareal - innskrenkar mogleheitsrommet ein 
vil ha til å utvida tenestetilbodet til idretten på Hatland på sikt. Blant dei folkevalde har ein 
også lengje vurdert dette arealet til å ha framtidleg potensiale til ulik offentleg tenesteyting 
der det er nok å nemna at det alt i 1993 er skildra som «O2 Kulturhus / Idrettshall» i planen 
504_51 «Lonevåg - Hatland». Vidare må det påpeikast at det om kort tid vil finnast eit godt 
tilbod av leikeplassar i nærområdet: 140 meter unna o_BLK03 finn vi f_LP05 (0,3 daa) og 
f_LP04 (0,1 daa), og 250 meter unna f_LP03 (1,3 daa), alle leikeareal regulert i PlanID 
12532012001 «Fugledalen Bustad Hatland, Gbnr 13/3, 13/4 m.fl» som no er under oppføring. 
Regulering til leikeplass legg hinder for bruk som idrettsanlegg, men regulering som 
idrettsanlegg lagar ikkje problem for bruk som leikeplass. 
 

· Dagens småbåthamner må behaldast til det er tilrettelagt, også økonomisk, for at den nye 
småbåthamna kan realiserast. Ny hamn skal vurderast å kome i tillegg til eksisterande anlegg 
for medlemmer i laget. Småbåthamna har vore der ho er i 47 år og bidreg til liv og røre i 
sentrum av Lonevåg, særskilt sumarstid. Med si noverande plassering er ho også viktig for 
kommunen si reiselivssatsing for dei som kjem sjøvegen. 
 

· Føresegnene bør innehalda at den kommunale kaien er tilgjengeleg for ålmenta. 
 
AVRØYSTING 
Aksel Mjøs sitt framlegg - samrøystes vedteke (1H,1FRP,1V,1AP,1SP) 
 

PL - 015/21 VEDTAK: 

 
"Lonevågsplanen: Planutvalet har drøfta saka og har følgjande merknadar i oversending til 
styringsgruppa og vidare handsaming: 
 

· Det er framleis uklårt korleis ein skal få tilfredstillande tilkomst og varelevering til 
verksemdene i Lonevåg sentrum. Det omfattar både konsekvensane av å lukka utkjørsla 
ved Osterøykroa og parkering/snuareal på kaien. Dette må visast betre. 
 

· Busslommene som innteikna langs fylkesvegen langs sentrum er særleg arealkrevjande 
og ei viktig hindring for å kunna behalda utkjørsla ved Osterøykroa, SGT_02 og SGT_03. 

 
· Ein bør slå saman areal o_BLK03 med o_BIA03 og planføresegn 2.73 strøke. Oppstykking 

av dette området - som allereie er etablert som idrettsareal - innskrenkar 
mogleheitsrommet ein vil ha til å utvida tenestetilbodet til idretten på Hatland på sikt. 
Blant dei folkevalde har ein også lengje vurdert dette arealet til å ha framtidleg 
potensiale til ulik offentleg tenesteyting der det er nok å nemna at det alt i 1993 er 
skildra som «O2 Kulturhus / Idrettshall» i planen 504_51 «Lonevåg - Hatland». Vidare 
må det påpeikast at det om kort tid vil finnast eit godt tilbod av leikeplassar i 
nærområdet: 140 meter unna o_BLK03 finn vi f_LP05 (0,3 daa) og f_LP04 (0,1 daa), og 
250 meter unna f_LP03 (1,3 daa), alle leikeareal regulert i PlanID 12532012001 
«Fugledalen Bustad Hatland, Gbnr 13/3, 13/4 m.fl» som no er under oppføring. 
Regulering til leikeplass legg hinder for bruk som idrettsanlegg, men regulering som 
idrettsanlegg lagar ikkje problem for bruk som leikeplass. 

 
· Dagens småbåthamner må behaldast til det er tilrettelagt, også økonomisk, for at den 
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nye småbåthamna kan realiserast. Ny hamn skal vurderast å kome i tillegg til 
eksisterande anlegg for medlemmer i laget. Småbåthamna har vore der ho er i 47 år og 
bidreg til liv og røre i sentrum av Lonevåg, særskilt sumarstid. Med si noverande 
plassering er ho også viktig for kommunen si reiselivssatsing for dei som kjem sjøvegen. 

 
· Føresegnene bør innehalda at den kommunale kaien er tilgjengeleg for ålmenta." 

 

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

Turid B. Njåstad, SP, gjorde slikt framlegg: 
"Saken utsettes for synfaring" 
------------------------------------------------------- 
AVRØYSTING UTSETTING: 
Turid B. Njåstad, SP, sitt framlegg fell 4 røyster (2FRP, 1AP, 1SP) mot 5 røyster (1SP,1H,1KRF,1SV,1AP) 
-------------------------------------------------------- 
 
 
Henrik Øksnes, FRP, gjorde slikt framlegg:  
"Planen vert sendt i retur for omarbeiding og må behandlast av styringsgruppa. Planutvalet sine 
merknadar (som ligg punktvis under) må innarbeidast.  
 
Det er framleis uklårt korleis ein skal få tilfredstillande tilkomst og varelevering til verksemdene i 
Lonevåg sentrum. Det omfattar både konsekvensane av å lukka utkjørsla ved Osterøykroa og 
parkering/snuareal på kaien. Dette må visast betre.  
 
Busslommene som innteikna langs fylkesvegen langs sentrum er særleg arealkrevjande og ei viktig 
hindring for å kunna behalda utkjørsla ved Osterøykroa, SGT_02 og SGT_03. 
Ein bør slå saman areal o_BLK03 med o_BIA03 og planføresegn 2.73 strøke. Oppstykking av dette 
området - som allereie er etablert som idrettsareal - innskrenkar mogleheitsrommet ein vil ha til å 
utvida tenestetilbodet til idretten på Hatland på sikt. Blant dei folkevalde har ein også lengje vurdert 
dette arealet til å ha framtidleg potensiale til ulik offentleg tenesteyting der det er nok å nemna at 
det alt i 1993 er skildra som «O2 Kulturhus / Idrettshall» i planen 504_51 «Lonevåg - Hatland». Vidare 
må det påpeikast at det om kort tid vil finnast eit godt tilbod av leikeplassar i nærområdet: 140 meter 
unna o_BLK03 finn vi f_LP05 (0,3 daa) og f_LP04 (0,1 daa), og 250 meter unna f_LP03 (1,3 daa), alle 
leikeareal regulert i PlanID 12532012001 «Fugledalen Bustad Hatland, Gbnr 13/3, 13/4 m.fl» som no 
er under oppføring. Regulering til leikeplass legg hinder for bruk som idrettsanlegg, men regulering 
som idrettsanlegg lagar ikkje problem for bruk som leikeplass.  
 
Dagens småbåthamner må behaldast til det er tilrettelagt, også økonomisk, for at den nye 
småbåthamna kan realiserast. Ny hamn skal vurderast å kome i tillegg til eksisterande anlegg for 
medlemmer i laget. Småbåthamna har vore der ho er i 47 år og bidreg til liv og røre i sentrum av 
Lonevåg, særskilt sumarstid. Med si noverande plassering er ho også viktig for kommunen si 
reiselivssatsing for dei som kjem sjøvegen. Føresegnene bør innehalda at den kommunale kaien er 
tilgjengeleg for ålmenta." 
Med tillegg: 
Arealutnytting mellom bankbygget og Lonevåg senter må utnyttas betre." 
--------------------------------------------------- 
AVRØYSTING: 
Rådmannen sitt framlegg mot Henrik Øksnes, FRP, sitt framlegg: 
5 røyster (2SP, 1H, 1KRF, 1SV) mot 4 røyster (2AP, 2FRP) 
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FS - 019/21 VEDTAK: 

Framlegg til Områderegulering Lonevåg -Hatland, planID 46302015001 med plankart dagsett 
23.02.21, føresegner og planskildring dagsett 24.02.21 samt tilhøyrande vedlegg vert lagt ut til 
2.gongs høyring og offentleg ettersyn i medhald av plan- og bygningslova § 12-10 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

020/21: Valestrand - Søknad om ekspropriasjon til gjennomføring av reguleringsplan for 

Rundhovde 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
1. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere naudsynt grunn og rettar for bygging av offentleg 

veg med grøftar og fyllingar i samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 
2. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere naudsynt grunn og rettar for bygging av felles veg 

med grøftar og fyllingar i samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 
3. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere rett til mellombels anleggsareal for offentleg veg i 

samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 
4. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere rett til mellombels anleggsareal for felles veg i 

samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 
5. Rådmannen gis mynde til å begjære skjønn og eventuelt overskjønn for fastsetting av 

erstatning for inngrepet. 
6. Rådmannen gis mynde til å følge opp eventuell klage på vedtaket ovanfor klageinstansen. 
7. Rådmannen gis mynde til å søke om og gjennomføre forhåndstiltreding. 
8. Rådmannen gis mynde til gjennomføre ekspropriasjonen med bistand frå advokat 

 
Vedtak om ekspropriasjon gjerast på føresetnad av at dei faktiske kostnadar knytta til 
gjennomføring av ekspropriasjonen dekkast av utbyggar. 

   

   

10.03.2021 PLAN- OG KOMMUNALTEKNISK UTVAL 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg - samrøystes vedteke (1H,1AP,1SP,1FRP,1V) 
 

PL - 020/21 VEDTAK: 

"Osterøy kommune vedtek å ekspropriere naudsynt grunn og rettar for bygging av offentleg veg 
med grøftar og fyllingar i samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 
1. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere naudsynt grunn og rettar for bygging av felles veg 

med grøftar og fyllingar i samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 
2. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere rett til mellombels anleggsareal for offentleg veg i 

samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 
3. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere rett til mellombels anleggsareal for felles veg i 

samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 
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4. Rådmannen gis mynde til å begjære skjønn og eventuelt overskjønn for fastsetting av 
erstatning for inngrepet. 

5. Rådmannen gis mynde til å følge opp eventuell klage på vedtaket ovanfor klageinstansen. 
6. Rådmannen gis mynde til å søke om og gjennomføre forhåndstiltreding. 
7. Rådmannen gis mynde til gjennomføre ekspropriasjonen med bistand frå advokat 

Vedtak om ekspropriasjon gjerast på føresetnad av at dei faktiske kostnadar knytta til 
gjennomføring av ekspropriasjonen dekkast av utbyggar." 

 

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

Henrik Øksnes, FRP, gjorde slikt framlegg: 
"Det vert ikkje gjeve godkjenning til ekspropriasjon.  
Valnemnda kjem til heradstyret 7.april med tre forslag på navn til å sitte i eit meklarutval for denne 
type saker." 
------------------------------------------------ 
AVRØYSTING: 
Rådmannen sitt framlegg: 7 røyster (2AP, 2SP, 1KRF, 1H, 1SV) mot 2 (FRP) 
 
Henrik Øksnes, FRP, sitt framlegg vert difor ikkje votert over. 
 

FS - 020/21 VEDTAK: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 

1. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere naudsynt grunn og rettar for bygging av 
offentleg veg med grøftar og fyllingar i samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 

2. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere naudsynt grunn og rettar for bygging av felles 
veg med grøftar og fyllingar i samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 

3. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere rett til mellombels anleggsareal for offentleg 
veg i samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 

4. Osterøy kommune vedtek å ekspropriere rett til mellombels anleggsareal for felles veg i 
samsvar med reguleringsplan 1253-201-5005. 

5. Rådmannen gis mynde til å begjære skjønn og eventuelt overskjønn for fastsetting av 
erstatning for inngrepet. 

6. Rådmannen gis mynde til å følge opp eventuell klage på vedtaket ovanfor 
klageinstansen. 

7. Rådmannen gis mynde til å søke om og gjennomføre forhåndstiltreding. 
8. Rådmannen gis mynde til gjennomføre ekspropriasjonen med bistand frå advokat 

 
Vedtak om ekspropriasjon gjerast på føresetnad av at dei faktiske kostnadar knytta til 
gjennomføring av ekspropriasjonen dekkast av utbyggar. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

021/21: Kommunal overtaking av Sakslivegen 

 

Rådmannen sitt framlegg: 
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Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Osterøy kommune overtek Sakslivegen som kommunal veg frå 01.01.2022. Vedtaket er gjort med 
heimel i veglova § 5. Kostnader med overtaking  vert lagt inn i investeringsbudsjettet for 2022. 
 

   

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

Henrik Øksnes, FRP, gjorde slikt tilleggsframlegg:  
"Rådmannen sitt framlegg blir vedtatt med fylgjande tillegg: - Kommunen skal jobbe for at vegen 
Fitje-Bruvikdalen blir overtatt av fylkeskommunen" 
----------------------------------------- 
AVRØYSTING: 
Rådmannen sitt framlegg vert samrøystes vedteke 
Henik Øksnes, FRP, sitt tilleggsforslag vert samrøystes vedteke 
 

FS - 021/21 VEDTAK: 

Osterøy kommune overtek Sakslivegen som kommunal veg frå 01.01.2022. Vedtaket er gjort med 
heimel i veglova § 5. Kostnader med overtaking  vert lagt inn i investeringsbudsjettet for 2022. 
 
Kommunen skal jobbe for at vegen Fitje-Bruvikdalen blir overtatt av fylkeskommunen 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

022/21: Va-anlegg Haus, Vassleidning og avlaupsleidning Verkane - Mjeldalen. Haus 

Avlaupsreinseanlegg. Rapportering på prosjekt og kostnader. 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Orienteringa vert teke til vitande. 

   

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

Henrik Øksnes, FRP, gjorde slikt tilleggsframlegg:  
"Merknad: 
- Periodisert oppstilling av kostnadar som visar årvis pengeforbruk til prosjektet 
- Kostnadar for juridisk bistand oppsatt årvis 
- Kostnadar for konsulentbistand oppsatt årvis" 
------------------------------------------ 
AVRØYSTING: 
Henrik Øksnes sitt tilleggsframlegg fell 3 røyster (2FRP, 1SP) mot 6 røystr (1SP, 2AP, 1H, 1KRF, 1SV) 
 
Rådmannen sitt framlegg vert samrøysts vedteke. 
 

FS - 022/21 VEDTAK: 
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Orienteringa vert teke til vitande. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

023/21: Tysse vassverk, vassleidning Tysse - Fotlandsvåg, avlaupsleidning Fotlandsvåg - 

Kleppskaret. Rapportering på prosjekt og kostnader. 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Orienteringa vert teke til vitande. 

   

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

Henrik Øksnes, FRP, gjorde slikt tilleggsframlegg:  
"Merknad: 
Periodisert oppstilling av kostnadar som visar årvis pengeforbruk til prosjektet 
Kostnadar for juridisk bistand oppsatt årvis 
Kostnadar for konsulentbistand oppsatt årvis 
Kostnadar med ny veg og avkjøring ved austre Kleppe høgdebasseng må spesifiserast. 
Forventa meirkostnad i samband med opprydning, grunnavståing og ferdigstilling jfr. Pkt I i forlik må 
spesifiserast. Dette gjeld gnr 101 bnr 3." 
 
----------------------------------------------------- 
AVRØYSTING: 
Henrik Øksnes, FRP, sitt tilleggsframlegg fell 2 røyster (FRP) mot 7 røyster (2AP, 2SP, 1KRF, 1H, 1SV) 
Rådmannen sitt framlegg vert samrøystes vedteke 
 

FS - 023/21 VEDTAK: 

Orienteringa vert teke til vitande. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

025/21: Eigarskapsmelding 2021 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Eigarskapsmelding, dagset 17.03.2021, vert vedteken slik den ligg føre 

   

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

Hjali H. Gislason, H, gjorde slikt endringsframlegg:  
"Endring i § 5.1 Osterøy Utvikling AS: Paragrafen «Eigarformål» vert endra til: Selskapet sitt føremål 
er å fungere som ein mellomromsaktør for vidareutvikling av eksisterande industri og anna næring i 
kommunen, vidareutvikling av reiselivssatsinga og samskaping av framtid som omfattar meir 
samarbeid lokalt og regionalt. Selskapet kan òg arbeide med eigedomsforvalting og 
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eigedomsutvikling på Osterøy og i Bergensregionen. Aktivitetane kan føregå i eigen regi eller i 
samarbeid med andre." 
 
"For å unngå forvirring om at den teksten skal påverka Osterøy Utvikling sitt vidare arbeid etter at 
prosjektet «Arena for Næringsutvikling» var avslutta føreslår eg at «fram til februar 2021» vert lagt til 
overskrifta. 
1. Endring i § 5.1 Osterøy Utvikling AS: Overskrifta «Verksemd» vert endra til «Verksemd fram til 
februar 2021»" 
 
 
Jarle Skeidsoll, KRF, gjorde slikt tilleggsframlegg:  
 
"Framlegg til endringar i sak 025/21; Eigarkapsmeldinga S.13, under punkt 3.10. tredje linje: 
«Valutvalet si tilråding bør vere grunngjeven og innehalde omtale av kvar enkelt kandidat sine 
kvalifikasjonar opp mot det selskapet treng og...»  
 
Vidare et siste punkt under 3.10: «Valgprosessen skal starta 2 månader før vala, for å sikra best 
mogeleg tilfang av aktuelle kandidatar, for igjen å sikra gode, kompetente styrer.»  
 
Vidare foreslår me endring i tredje avsnitt på s. 14, etter første setning om KS sin tilråding: «I Osterøy 
kommune skal ikkje medlemmer av formannskapet, kommunedirektør eller stedfortreder sitte i 
selskap der kommunen har eigarinteressar.» Stryk resten av avsnittet" 
 
--------------------------------------------------- 
AVRØYSTING: 
Jarle Skeidsvoll, KRF, sitt tilleggsframlegg vert vedteke 7 røyster (2AP, 2SP, 1H, 1KRF, 1SV) mot 2 
røyster (FRP) 
Hjalti H. Gislason, H, sine endringsframlegg vert samrøyste vedteke 
 
Rådmannen sitt framlegg med vedteke endrings og tilleggsframlegg vert samrøystes vedteke  
 

FS - 025/21 VEDTAK: 

Eigarskapsmelding, dagset 17.03.2021, vert vedteken slik den ligg føre med slike endringar: 
 
S.13, under punkt 3.10. tredje linje: 
«Valutvalet si tilråding bør vere grunngjeven og innehalde omtale av kvar enkelt kandidat sine 
kvalifikasjonar opp mot det selskapet treng og...» 
Vidare et siste punkt under 3.10: 
«Valgprosessen skal starta 2 månader før vala, for å sikra best mogeleg tilfang av aktuelle kandidatar, 
for igjen å sikra gode, kompetente styrer.» 
Vidare foreslår me endring i tredje avsnitt på s. 14, etter første setning om KS sin tilråding: 
«I Osterøy kommune skal ikkje medlemmer av formannskapet, kommunedirektør eller stedfortreder 
sitte i selskap der kommunen har eigarinteressar.» Stryk resten av avsnittet. 
Endring i § 5.1 Osterøy Utvikling AS: 
Overskrifta «Verksemd» vert endra til «Verksemd fram til februar 2021 
Endring i § 5.1 Osterøy Utvikling AS: Paragrafen «Eigarformål» vert endra til: 
Selskapet sitt føremål er å fungere som ein mellomromsaktør for vidareutvikling av eksisterande 
industri og anna næring i kommunen, vidareutvikling av reiselivssatsinga og samskaping av framtid 
som omfattar meir samarbeid lokalt og regionalt. Selskapet kan òg arbeide med eigedomsforvalting 
og eigedomsutvikling på Osterøy og i Bergensregionen. Aktivitetane kan føregå i eigen regi eller i 
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samarbeid med andre. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

026/21: Deltaking i Digi Vestland 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
«Osterøy kommune sluttar seg til samarbeidet i Digi Vestkland, og delegerer til rådmannen å 
inngå avtale om regionalt digitaliseringssamarbeid slik den ligg føre i saksvedlegget.» 
 
 

   

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING: 
Rådmannen sitt framlegg vert samrøystes vedteke 
 

FS - 026/21 VEDTAK: 

Osterøy kommune sluttar seg til samarbeidet i Digi Vestkland, og delegerer til rådmannen å inngå 
avtale om regionalt digitaliseringssamarbeid slik den ligg føre i saksvedlegget. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

027/21: Orientering om endring av planleggingsdagar i vedtektene  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

      
 

 

   

24.03.2021 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING: 
Rådmannen sitt framlegg vert samrøystes vedteke 
 

FS - 027/21 VEDTAK: 

Saka vert teke til vitande. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Andre saker/spørsmål 

 

Henrik Øksnes, FRP, tok opp sak om mogleg anke i rettssak mot Fotlandsvåg maskin. 

 

Ordføraren svarte at det allereie ligg klar sak om dette som kjem opp i neste heradsstyret 

 

---------------------------------- 

 

Ordføraren, tok opp sak om kva formannskapet tenkjer om streaming av Plan- og kommunalteknisk 

utval. 

 

Rita Tveiten, AP, tok ordet og er veldig positiv til dette. 

 

Henrik Øksnes, FRP,  tok ordet og er også veldig positiv til dette og meiner dette vil vere av stor 

interesse for innbyggjarane i kommunen. 

 

Det vert ikkje gjort noko vedtak i nokre av sakane. 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Til å skriva under møteprotokollen saman med ordførar vart desse valde: Turid B. Njåstad og 

Aleksander Thunestvedt 

 

Lonevåg, 25.03.2021 

 

 

Runar Ludvigsen 

Sekretær 

 

 


	Møteprotokoll
	for
	Formannskapet

